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P r o t o k ó ł   Nr XXIV/2017 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 27 kwietnia 2017 r. 

XXIV zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.00 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

-powitała radnych, sołtysów, Pana Wójta, Panią Skarbnik, radcę prawnego Pana Pawła 

Bogackiego 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 12 radnych, nieobecnych 3 radnych, 

którzy usprawiedliwili swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

Pan Wójt zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad i wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 9c o przyjęciu uchwały sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych Projektu 

Strategii Rozwoju Gminy Krzeszyce  na lata 2017-2027 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad punktu 9c uchwały sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych Projektu Strategii Rozwoju Gminy Krzeszyce  na 

lata 2017-2027 

12 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek przeszedł jednogłośnie  

 

 

Porządek obrad przed zmianą: 

1. Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym 
3. Przyjęcie sprawozdań z działalności jednostek organizacyjnych za 2016r. 
4. Przyjęcie analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2016r. 
5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Krzeszyce  z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za rok 2016. 

6. Przyjęcie uchwały nr 322 Zgromadzenia Celowego Związku Gmin CZG-12 z dnia 28 marca 2017 r. 
w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku Gmin CZG-12. 

7. Przyjęcie informacji Wójta Gminy Krzeszyce dla Rady Gminy  Krzeszyce o ocenie zasobów pomocy 
społecznej w 2016 r. 

8. Przyjęcie opinii w sprawie wniosku sołectwa Kołczyn o dofinansowanie w kwocie 15 tys. 
położenia chodnika w miejscowości Kołczyn. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach 
       a/ przyznania w 2017 r. dotacji na prace konserwatorskie, restauratorski i roboty budowlane       

          przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków         



2 
 

        b/ przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Krzeszyce          

            na lata 2017 – 2022. 

10. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
11. Zakończenie obrad. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała nowy porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 12 głosami za i przedstawiał się 

następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym 
3. Przyjęcie sprawozdań z działalności jednostek organizacyjnych za 2016r. 
4. Przyjęcie analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2016r. 
5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Krzeszyce  z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za rok 2016. 

6. Przyjęcie uchwały nr 322 Zgromadzenia Celowego Związku Gmin CZG-12 z dnia 28 marca 
2017 r. w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku Gmin CZG-12. 

7. Przyjęcie informacji Wójta Gminy Krzeszyce dla Rady Gminy  Krzeszyce o ocenie zasobów 
pomocy społecznej w 2016 r. 

8. Przyjęcie opinii w sprawie wniosku sołectwa Kołczyn o dofinansowanie w kwocie 15 tys. 
położenia chodnika w miejscowości Kołczyn. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach 
       a/ przyznania w 2017 r. dotacji na prace konserwatorskie, restauratorski i roboty budowlane       

          przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków         

        b/ przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Krzeszyce          

            na lata 2017 – 2022. 

         c/ przeprowadzenia konsultacji społecznych Projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Krzeszyce      

            na lata 2017-2027 

10. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
11. Zakończenie obrad. 

 

 

b/ przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

głosowanie nad poprawką na głosowaniu dotyczącą dopisaniu słowa uzasadnień uchwał, 

zamiast  słów ,,nieodczytywanie uchwał” 

 

 

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

poprawkę przyjęto jednogłośnie 
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głosowanie nad wykreśleniem z protokołu wypowiedzi Pana Radnego Bogusława Pawlaka ,, 
Radni Małaczyński i Hendzel, mówią o zmniejszeniu godzin, Krzeszyce będzie zwiększało 

nadgodziny. Przez dwa lata nie będzie różnic” 

 

 

11 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujących się 

poprawkę przyjęto większością głosów 

 

głosowanie nad poprawką do protokołu wniesiona przez Pana Radnego Antoniego 

Hajdajenko  

i dopisanie wyrazu nie do protokołu w miejscu mowy o cmentarzach komunalnych, na stronie 

5 przed słowem na , a słowem istniejące. 

 

11 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujących się 

poprawkę przyjęto większością głosów 

 

 

Pan Wiceprzewodniczący zwrócił się do radnych o zachowanie dyscypliny podczas obrad  

Rady Gminy 

 

Ad.2 

 

31 marca spotkanie z Wicemarszałkiem to Urzędu Marszałkowskiego  Tomczyszynem , 

dotyczące drogi na Czartów 

Wniosek o budowę i rozbudowę przedszkola  w Krzeszycach jest na 1 miejscu 

Prośba do sołtysów o listę rezerwową dotyczącą budowy przydomowych oczyszczalni 

Potrzeba podjęcia strategii, która wygasła konsultacje 4 maja w siedzibie GOK 

 

1 kwietnia spotkanie z inwestorami, którzy chcą uciec z Turcji, zainteresowani są naszą strefą 

4 kwietnia spotkanie w sprawie drogi na Kiełpin Nadleśniczy, Pan Grzegorz Zawadzki, Pan 

Gryz oraz Zastepca Wójta Deszczna 

 

7 kwietnia szkolenie w sprawie bezpieczeństwa i korupcji w samorządzie. Pożegnanie 

Komendanta Powiatowego Straży pożarnej 

 

18 kwietnia spotkanie w sprawie budowy PSZOk z firmą Codex i Zuk Krzeszyce 

 

19 kwietnia uroczystość w WFOŚ i GW zdobycie tytułu laureata jako przyjaciel środowiska i 

nagroda w kwocie 7 tysięcy 

Rozmowy z potencjalnym nabywcą Drewna, przedwstępna umowa do 31 sierpnia 

 

22-23 kwietnia uczestnictwo w wystawie Lubuskie Tour 

 

24 kwietnia przetarg na działkę na strefie pod budowę farmy fotowoltaicznej, przetarg 

rozstrzygnięty czekamy na podpisanie umowy notarialnej 
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Ad.3  

Pan Radny Wiesław Małaczyński: zgłosił wniosek o nieodczytywanie treści sprawozdań  

z działalności jednostek organizacyjnych za 2016r: ZUK, GZEAS, ZE Kołczyn, ZSS, GOK, GBP, 

GPP i GOPS. 

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 

 

 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostki organizacyjnej za 2016r.: Zespół Szkół 

Samorządowych w Krzeszycach.  

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Sprawozdania zostały przyjęty jednogłośnie 

 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostki organizacyjnej za 2016r.: Zespół Edukacyjny   

w Kołczynie  

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Sprawozdania zostały przyjęty jednogłośnie 

 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostki organizacyjnej za 2016r.: Centrum Usług Wspólnych  

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Sprawozdania zostały przyjęty jednogłośnie 

 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostki organizacyjnej za 2016r.: Gminny Ośrodek Kultury  

w Krzeszycach.  

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Sprawozdania zostały przyjęty jednogłośnie 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostki organizacyjnej za 2016r.: Przedszkole Gminne im. 

Misia Uszatka w Krzeszycach.  

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Sprawozdania zostały przyjęty jednogłośnie 
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Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostki organizacyjnej za 2016r.: Gminna Biblioteka 

Publiczna w Krzeszycach 

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Sprawozdania zostały przyjęty jednogłośnie 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostki organizacyjnej za 2016r.: Zakład Usług 

Komunalnych w Krzeszycach.  

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Sprawozdania zostały przyjęty jednogłośnie 

Przyjęcie sprawozdania z działalności jednostki organizacyjnej za 2016r.: Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Krzeszycach.  

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Sprawozdania zostały przyjęty jednogłośnie 

 

 

Ad. 4 

Przyjęcie analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Krzeszyce  

za 2016r. 

 

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Analiza  została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad. 5 

 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Krzeszyce  z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie za rok 2016. 

 

 

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Sprawozdanie  zostało przyjęte jednogłośnie 

 

 

 

 

Ad.6  

 

Zmiany w statucie celowego Związku Gmin CZG-12 

 

Pan Wójt: przedstawił zmiany w statucie CZG-12 

Pan Radny Dawid Hendzel: proszę o przedstawienie korzyści z przynależenia gminy do CZG-

12 

 

Pan Wójt; w przetargu na odbiór odpadów zostanie wskazana jako instalacja CZG-12 
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Pan Radny Dawid Hendzel: jesteśmy kilka lat i dopiero teraz są korzyści,  możliwość 

worzenia odpadów do CZG-12 

 

Pan Radny Wiesław Małaczynski: jakich mamy obecnie delegatów do CZG-12 i jak 

przebiega współpraca? 

 

PanWójt: bez zarzutu. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński; czy jest możliwość powstania firmy transportującej odpady 

w ramach CZG-12. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: kto może być delegatem. 

 

Pani Marta Buczkowska : wyjaśniła zapisy statutu dotyczące powoływania delegatów. 

 

 

10 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się 

Zmiany statutu przyjęto większością głosów 

 

 

Ad. 7 Przyjęcie informacji Wójta Gminy Krzeszyce dla Rady Gminy  Krzeszyce o ocenie 

zasobów pomocy społecznej w 2016 r. 

 

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

informacja została przyjęta jednogłośnie 

 

 

 

Ad. 8 Przyjęcie opinii w sprawie wniosku sołectwa Kołczyn o dofinansowanie w kwocie 15 

tys. położenia chodnika w miejscowości Kołczyn. 

Pan Radny Bogusław Pawlak; w imieniu własnym i mieszkańców Kołczyna poprosił o 

dofinasowanie budowy chodnika  w miejscowości Kołczyn. Budowa jest już rozpoczęta, do 

13 maja się zakończy. Nam to pozwoli wydłużyć naprawiany odcinek. 18 tysięcy 

przekazujemy z funduszu sołeckiego na ten cel, a chodnik jest  w fatalnym stanie i zagraża 

bezpieczeństwu. 

 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: jestem przeciw, mamy wiele dróg, które powinny być 

remontowane w pierwszej kolejności. 

 

Pan Wiceprzewodniczący: o jaką część chodnik chodzi 

 

Pana Radny Bogusław Pawlak: wyjaśnił, ok która część chodnika chodzi. 

 

Pan Sołtys Józef Pizuński: oddamy 18 tysięcy z funduszu sołeckiego, w ramach 

dofinasowania tej inwestycji dla powiatu. 

 

Pan Wójt; Pani Skarbnik nie ma dzisiaj, gdyż ma urlop okolicznościowy. Pan Wójt 

przedstawił procedurę składani wniosku o dofinasowanie przez sołectwo. Potem musi być 

uchwala na dotacje na ten cel, do powiatu. To nie zostało zaplanowane w budżecie jeżeli będą 
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dodatkowe pieniądze przeznaczone zostaną w pierwszej kolejności na remont remizy w 

Kołczynie. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczynski; chodnik jest własnością powiatu, nie może przerzucać 

funduszu sołeckiego  na drogi powiatowe. 

 

Pan Wójt: można to zrobić tylko w formie dotacji. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: Pan Radny mieszka w Krzeszycach i ma wszystko na tacy. 

 

Pan Wójt: 80% dochodów gminy wypracowują Krzeszyce. Najważniejsze są też podjazdy i 

parking przy Ośrodku zdrowia, na chodniki jeszcze nas nie stać. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: nie chodzi nam o budowę nowego chodnika, tylko o remont 

istniejącego. To są stare chodniki, które mają wpływ na bezpieczeństwo mieszkańców. 

 

Pan Wiceprzewodniczący; chodnik jest w dobrym stanie, tylko zaniedbany. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak; to nie prawda proszę nie wprowadzać w błąd. Powiat wykosił i 

opryskiwał. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski po co się tym zajmować też, kiedy nie ma na ten cel 

funduszy. 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: rada nie może dotować uchwałą konkretnych wniosków. Poza 

dyskusją Rada nie może nic tym zrobić. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: a co w przypadku sytuacji przyznaj dotacji na kościół. 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: wniosek na kościół jest w innym trybie., gdzie decyduje rada.  

 

Pan Wójt :urząd Marszałkowski przeznaczy 20 tysięcy na kościół  w Muszkowie pod 

warunkiem przekazania dotacji w wysokości 10 tysięcy. 

 

Pan Radny Wiesław Malaczyński: mamy zapisane w budżecie 10 tysięcy na zabytki, czy 

konieczne są zmiany w budżecie na ten cel. Powinniśmy się trzymać zapisów w budżecie, bo 

takie niespodzianki mogą go destabilizować. 

 

Pan Radny Dawid Hendzel; 12 kwietnia była komisja budżetowa i jest zastrzeżeni, ze dopiero 

po dofinasowaniu przez urząd Marszałkowski nastąpi przesuniecie  w budżecie. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: nasz proboszcz zbiera na cele budowlane. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński; istnieje Rada parafialna w Krzeszycach, bo zasięgnąłem 

języka. 

 

 

Wniosek sołectwa Kołczyn pozostał bez rozpatrzenia.  
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Ad.9 

a/ 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXIV/136/2017 w sprawie przyznania w 2017 

r. dotacji na prace konserwatorskie, restauratorski i roboty budowlane       

          przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków         

 

 

10 glosami za , 0 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

 

b/ 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXIV/137/2017 w sprawie przyjęcia Gminnej 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Krzeszyce na lata 2017 – 2022 

 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

 

 

Obrady Rady gminy o godz. 17.30 opuścił  Radny Zbigniew Kucharski 

Obrady Rady gminy o godz. 17.40 opuścił Radny Wiesław Mataczyński  

 

c/ Pan Radca Paweł Bogacki przedstawił zmiany w uchwale dotyczącej konsultacji w  spawie 

przyjęcia strategii gminy Krzeszyce. Zamiast słowa zarządzanie jest słowem uchwała, 

wykonanie powierza się wójtowi gminy oraz uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Głosowanie nad przyjęciem poprawek do uchwały 

 

 

10 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Poprawki przyjęto jednogłośnie 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXIV/138/2017 w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych Projektu Strategii Rozwoju Gminy Krzeszyce na lata 2017-2027 

 

10 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Ad. 10 

 

Pan Wójt podziękował sołectwom na wkład i zaangażowanie w naprawę dróg. Przedstawił  

obecny stan dróg w gminie Krzeszyce potrzeby remontowe. 

 

 



9 
 

 

Pan Anna Waraksa: poprosiła o zainteresowanie się strategią i zapoznaniem się z jej 

projektem. Poprosiła także o przekazanie informacji o konsultacjach. 

 

Pani Przewodnicząca; zaprosiła 29 na Rajd Rowerowy, przedstawiła prośbę Pani Sołtys 

Krystyny Miller o ufundowanie przez radnych prezentu na festyn sołecki. 

 

Pani Radna Anna Sawicka; zwróciła uwagę, że w wymienionych przez wójta w 

podziękowaniu sołectwach zabrakło Krzemów - Łukomin. Zapytała się także czy droga w 

Łukominie zostanie poprawiona 

 

Pan Wójt:  będą więźniowe i ta droga  zostanie poprawiona 

 

Pani Sołtys Monika Konieczek:  co z odcinkiem z powiatu w Czartowie. 

 

Pan Wójt; po rozmowie z powiatem ten odcinek drogi tez będzie poprawiony. 

 

Pani Sołtys Monika Konieczek; równiarka zrobiła grab, który utrudnia poruszanie się 

 

Pan Wójt; na drogi poszło 150 wywrotek, ponad 3 tysiące ton tłucznia. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak; W Rudnicy wykorzystano tłuczeń na odcinki, które nie są 

gminne. 

 

Pan Wójt; podjąłem decyzje o wykorzystaniu tłucznia tylko na drogi gminne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XXIV sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 18.00. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 

 


